
Moreno: Mamy najlepszą obronę w lidze
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Hector Moreno, defensor Giallorossich, zagrał po 90 minut w ostatnich

dwóch meczach Giallorossich. Meksykanin udzielił wywiadu dla Sky Sport. 

- Jestem szczęśliwy, wszystko było dla mnie idealne, abym się zaaklimatyzował.

Trener i koledzy byli świetni i mieli cierpliwość pomagając w moim wdrożeniu. Mamy

najlepszą obroną w lidze, co jest wynikiem, który zależy od ogromnej pracy, jaką

wykonujemy na treningu. Bardzo ważna jest dla nas praca, którą wykonują

napastnicy, gdyż naciskają na piłkę i ułatwiają nasze interwencje. Zespół ma wiele

jakości, aby grać dobrze. W Holandii grało mi się dobrze, ale chciałem nowego

wyzwania po pięciu latach. Po ostatnim meczu powiedzieli mi, że Monchi chce mnie

w Romie i od razu zaakceptowałem transfer, bez dodatkowego oczekiwania. Gdy

zaprasza ciebie ktoś taki jak Monchi, nie możesz się zastanawiać, musisz iść i basta.

Gdy tylko przyszedłem od razu odczułem wiele różnic, zarówno na poziomie

defensywy jak i psychologicznym.

Rotacje?

- To normalne, gdy grasz co trzy dni, nie jest możliwym znajdować się w topowej

formie na tym poziomie bez odpoczynku. Praca, którą robi trener, jest bardzo

ważna.

Karsdorp?

- Życzę mu wszystkiego najlepszego, jest bardzo silnym chłopakiem i jestem

przekonany, że wróci jeszcze silniejszy.
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